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   Z Á P I S 
           o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                       č. 16/20 
              ze dne 26.11. 2020 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech městské radnice. Z tohoto 

řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude uveřejněn 

na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1. Zahájení 

2.  Volba ověřovatelů zápisu. 

3.  Schválení programu. 

4.  Informace starosty města. 

5. Schválení vzájemného prodeje pozemků parc. č. 60/2, 424/4 a 749/4 v k.ú. 

Starý Knín. 

6. Schválení prodeje pozemků parc. č. 419 a parc. č. 918/23 v k.ú. Nový 

Knín 

7. Schválení rozpočtového opatření. 

8.  Schválení předčasného splacení překlenovacího úvěru vázaného na 

stavební úpravy ZŠ Nový Knín. 

9. Projednání podání žádosti o dotaci z MMR - Podpora obnovy venkova a 

rozvoje venkova - Podpora obnovy místních komunikací. 

10. Projednání podání žádosti o dotaci z MMR - Podpora obnovy venkova a 

rozvoje venkova – Hřiště a tělocvičny ZŠ. 

11. Projednání podání žádosti o dotaci z MMR - Podpora obnovy venkova a 

rozvoje venkova – Dotace na budování a obnovu míst aktivního 

odpočinku. 

12. Projednání zřízení dobrovolného svazku obcí, schválení Dohody 

společníků o principech řízení a fungování společnosti Vodohospodářská 

společnost Dobříš spol. s r.o., uzavření smlouvy o zřízení dobrovolného 

svazku obcí a stanov tohoto svazku. 

13. Schválení rozdělení finančních prostředků z fondu sportu a kultury. 

14. Projednání zvýšení vodného a stočného ve městě Nový Knín. 

15. Projednání návrhu rozpočtu města na rok 2021 

16. Diskuse. 
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17. Závěr. 
 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audio záznam a toto zasedání zastupitelstva bylo také 

s ohledem na protiepidemická opatření vysíláno živě přes městský online kanál na internetu.  

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřené o zástupce 

města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. 

V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena 

nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:06 

hodin. Přítomno je dvanáct zastupitelů města. Omluven je pan Tomáš Kadlec, pan Martin 

Provazník a pan Marek Zach. Zastupitelstvo města Nový Knín je usnášeníschopné.  
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2. Volba ověřovatelů zápisu 
 
Z důvodu technických problémů není v tomto bodě k dispozici hlasový záznam.  
 
Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi pan Martin Douša a pan Ing. Tomáš Havlíček. 
 

U S N E S E N Í   č. 1 - 16/2020 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í 

ověřovatele zápisu: pana Martina Doušu a pana Ing. Tomáše Havlíčka 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) – návrh byl přijat 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Zdržel se 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Zdržel se 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 
3. Schválení programu 
 

Část diskuze k tomuto programu není z důvodu technických problémů nahrána. Hlasový 

záznam je spuštěn na konci tohoto bodu projednávání. Hlasový záznam je uveden v první 

části audio záznamu v čase 0:01. 

 

Starosta města informoval zastupitele o bodech programu. 

 

První změnou je vypuštění projednání prodeje některých pozemků z důvodu katastrem dosud 

nedodaného geometrického plánu. Tyto body jsou odloženy do příštího zasedání. 

Do programu je naopak včleněn bod týkající se prodeje jiného pozemku viz usnesení č.12-

16/2020-ZM. 

Dále, na základě konzultace zástupce města s krajským úřadem, se bod programu týkající se 

svazku Pokocábí rozdělí do více samostatných bodů, o nichž se bude jednotlivě hlasovat. 

Dále je do programu přidán bod týkající se projednání zápisu stavební komise. 

Poslední změnou v programu tohoto zasedání je přesunutí bodů týkajících se svazku Pokocábí 

na úvod, z důvodu účasti zástupce VHS Dobříš pana Ing. Kolaříka a starosty města Dobříše 

pana Ing. Svobody. 
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U S N E S E N Í   č. 2 - 16/2019 - ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

pozměněný program zasedání.  
 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

Přesunutý bod programu. 

 

12. Projednání zřízení dobrovolného svazku obcí, schválení Dohody společníků o 

principech řízení a fungování společnosti Vodohospodářská společnost Dobříš spol. 

s r.o., uzavření smlouvy o zřízení dobrovolného svazku obcí a stanov tohoto svazku. 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 0:55. 
 
Starosta k tomuto bodu uvedl, že úvaha sdružení vícero obcí k realizaci tohoto svazku je 
přibližně dva roky stará. Tato záležitost se týká společného sdružení obcí, které by společně 
řešilo problematiku vodovodů a kanalizací. Tento svazek by majetkově vstoupil do společnosti 
VHS Dobříš a tato společnost by se stala servisní organizací, která by v této problematice obcím 
ve svazku pomáhala. Starosta dále uvedl, že celá tato záležitost je prokonzultovaná s fondem 
životního prostředí a je legislativně v pořádku. Město tak nebude porušovat žádné legislativní 
podmínky v rámci dotací na provoz vodohospodářské infrastruktury. Město tímto krokem nic 
neztrácí, cenu vodného a stočného si i nadále bude určovat samo, celá vodohospodářská 
infrastrukturu bude i nadále v majetku města. Dále starosta řekl, že naopak bude jednodušší a 
flexibilnější řešení například servisních záležitostí.  
 
Vyjádřil se také místostarosta pan Ing. Havlíček. Řekl, že v rámci obdržení dotace ze SFŽP na 
vybudování veřejné infrastruktury bylo město nuceno převzít její provozování, což nebylo pro 
město reálné z pohledu servisních činností a dalších technických záležitostí. Dále dodal, že 
myšlenka založení tohoto svazku vznikla z podobného projektu, který se podařilo zrealizovat 
na Brněnsku. Celá záležitost následně závisela na postoji a odsouhlasení zastupitelstvem města 
Dobříš. Tato záležitost se nyní projednává také ve Voznicích a v Rosovicích.  
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Vyjádřil se také starosta města Dobříš pan Ing. Svoboda. Řekl, že debata ohledně realizace 
tohoto svazku trvala takto dlouho proto, že se město Dobříš zbavuje 100 % kontroly nad 
dceřinou společností VHS Dobříš. V tuto chvíli bude mít město Dobříš kontrolu z 99 %. Dodal, 
že do budoucna bude pro svazek výhodou společný postup a pomoc při realizaci dalšího 
zásobení pitnou vodou a v rámci servisních činností. Dále dodal, že město Nový Knín není 
k ničemu zavázáno, může ze svazku kdykoli vystoupit, nebo nemusí čerpat všechny služby od 
VHS Dobříš.  
 
Zástupce VHS Dobříš pan Ing. Kolařík sdělil, že celá problematika založení tohoto svazku byla 
dlouhá dva roky. Proběhla jednání se SFŽP a hledaly se určitě modely, jak svazek správně 
zrealizovat. Další velkou výhodou svazku Pokocábí je správné a dostatečné řešení 
administrativy v rámci kontrol daných úřadů a celé její fungování.  
 
Vyjádřila se také paní Ing. Michálková s tím, že v rámci svazku bude mít město silnější 
postavení a bude mít lepší možnost řešit záležitosti spojené například s novými zdroji vody. 

 

K tématu svazku Pokocábí byla projednána a schválena tato usnesení č.3, č.4, č.5, č.6, č.7 a č.8.  

 

 

U S N E S E N Í   č. 3 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 
Založení dobrovolného svazku obcí s názvem Dobrovolný svazek obcí POKOCÁBÍ, se sídlem 

Jiráskova 656, 263 01 Dobříš.  

 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 

 

U S N E S E N Í   č. 4 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

Smlouvu o vytvoření dobrovolného svazku obcí Dobrovolný svazek obcí POKOCÁBÍ a 

stanovy dobrovolného svazku obcí. 
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Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 
 

 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 
 

 

U S N E S E N Í   č. 5 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

Sídlo dobrovolného svazku obcí na adrese Jiráskova 656, 263 01 Dobříš. 

U S N E S E N Í   č. 6 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

p o v ě ř u j e 

Starostu obce podpisem smlouvy o vytvoření dobrovolného svazku obcí Dobrovolný 

svazek obcí POKOCÁBÍ  a stanov, které jsou přílohou smlouvy. 
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Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 
 

 
 
Hlasování – 11 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Zdržel se 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 
 
 

U S N E S E N Í   č. 7 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í 

místostarostu města pana Ing. Tomáše Havlíčka jako zástupce města Nový Knín ve 

vrcholném orgánu, tj.  členské schůzi, dobrovolného svazku obcí Dobrovolný svazek obcí 

POKOCÁBÍ. 
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Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 
4. Informace starosty města 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 16:20. 
 
Starosta v krátkosti uvedl několik bodů.  
 
Nejdůležitějším bodem je svoz TKO. Dle slov starosty bylo vyvěšeno výběrové řízení, ale 
bohužel došlo k technické chybě státního softwaru v elektronickém nástroji jmen a profilů. 
Z tohoto důvodu byly dvě možnosti. Buď prodloužit lhůtu o zákonných 50 dní nebo výběrové 
řízení zrušit a nechat ho opakovat. Dodal, že bylo rozhodnuto výběrové řízení zrušit a nechat 
opakovat. Vše podléhá kontrole. 9.12. 2020 by mělo proběhnout odevzdání obálek a zasednout 
výběrová komise. Předpokládá, že poté by 17.12. 2020 zasedlo mimořádné zastupitelstvo, kde 
by se odsouhlasila vítězná firma. Nejde však o ideální stav. Může totiž dojít k odvolání firem 
apod. Náhradním řešením je uzavřít objednávku na svoz TKO napřímo s tím, že by se 
zasmluvnila jedna firma na krátkou dobu a mezitím by se vysoutěžila firma na základě již 
probíhajícího výběrového řízení.  
 
Dále uvedl, že bohužel vzhledem k epidemiologické situaci je nutné zrušit každoroční posezení 
s důchodci a oficiální rozsvícení vánočního stromku.  
 
Dalším bodem, který starosta uvedl je informace o dotaci na obnovu komunikace v ulici 
V Jalovčinách. Kdy město ještě neobdrželo odpověď z krajského úřadu. Nicméně proběhne 
ještě zasedání Zastupitelstva Středočeského kraje, které bude rozhodovat o dotacích.  
 
Poslední informací starosty je bod týkající se provizorní dopravní úpravy náměstí Jiřího 
z Poděbrad. Provizorní dopravní úprava by měla ověřit reálné fungování dopravy na náměstí, 

U S N E S E N Í   č. 8 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

Dohodu společníků o principech řízení a fungování společnosti Vodohospodářská 

společnost Dobříš spol. s r.o. 
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včetně parkování, zastavování autobusů apod. V současné chvíli je tato záležitost po 
připomínkování dopravní policie a čeká se na navržení úprav odborem dopravy Dobříš, který 
vydá vyjádření k daným úpravám. Také se čeká na vyjádření památkového ústavu. Vše by se 
mělo zrealizovat a spustit na jaře 2021. 
 
Dále proběhla debata mezi panem Ing. Járkou a panem Ing. Lukešem, PhD., ohledně vymáhání 
ztrát a nákladů spojených s technickou chybou ve statním softwaru, díky které bylo město 
nuceno zrušit výběrové řízení na svoz TKO a vyhlásit ho znovu.  
Dle odpovědi starosty a pana Ing. Lukeše, PhD., není možné tuto technickou chybu a náklady 
s ní spojené po státu vymáhat. 
 
 

 
 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 

 

5. Schválení vzájemného prodeje pozemků parc. č. 60/3, 60/4, 424/4 a 749/4 v k.ú. Starý 

Knín. 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 24:25. 
 
Tento vzájemný prodej se řešil již na minulém zasedání zastupitelstva. Firma, které bude 
pozemek prodán, změnila svůj název, k čemuž poslala výpis z obchodního rejstříku. 
 
Tohoto bodu se týkají následující dvě usnesení č. 10 a č.11. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 10 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

U S N E S E N Í   č. 9 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

b e r e   n a   v ě d o m í 

informaci starosty města o investičních akcích města Nový Knín. 
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prodej pozemku parc. č. 749/4 v k.ú. Starý Knín o výměře 63 m2 společnosti ARC 

Integrity, s.r.o. se sídlem V Oblouku 114, Čestlice, 251 01, za cenu 400,- Kč/m2, tedy 25 

200,- Kč 

a  p o v ě ř u j e 
starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 28:15. 
 
 

 
 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 

U S N E S E N Í   č. 11 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

koupi pozemku parc. č. 60/3 o výměře 11 m2, parc. č. 60/4 o výměře 12 m2 a parc. č. 

424/14 o výměře 16 m2, vše v k.ú. Starý Knín, od společnosti ARC Integrity, s.r.o. se 

sídlem V Oblouku 114, Čestlice, 251 01, za cenu 400,- Kč/m2, tedy 15 600,- Kč 

a  p o v ě ř u j e 

starostu města podpisem kupní smlouvy. 
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Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 

6. Schválení prodeje pozemků parc. č. 419 a parc. č. 918/23 v k.ú. Nový Knín 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 29:10. 
 
Jde o přidaný bod programu.  
 
Jedná se o dvorek a kus zahrady, který je nyní na pozemku města. 
Navržená cena za m2 je 800,- Kč.  
 
 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

prodej pozemku parc. č. st. 419 o výměře 74 m2 a pozemku parc. č. 918/23 o výměře 36 

m2 v k.ú. Nový Knín paní XXX bytem XXX a paní XXX bytem XXX, za cenu 800,-

Kč/m2, tedy 88 000,- Kč 

a  p o v ě ř u j e 

starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

7. Schválení rozpočtového opatření. 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 31:30. 
 
Informaci ohledně rozpočtového opatření podala účetní města Ing. Bláhová. Na straně příjmů 
dochází k navýšení o částku 20 mil. Kč, jedná se o přijatou dotaci na rekonstrukci školy. Přijetí 
této dotace bylo v rámci rozpočtu již schváleno radou města a upraveno v rámci úpravy 
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rozpočtu k 30.9. 2020, zastupitelstvo ji bere na vědomí. V rámci rozpočtového opatření č. 3 
dochází k navýšení příjmů o celkovou částku 3 118 tis. Kč, jedná se o příjem z DPH, správních 
poplatků, příjmů z pronájmů a příspěvků na kanalizační a vodovodní přípojky a přijatá dotace 
na volby do krajského zastupitelstva a Senátu ČR. Na straně výdajů dochází k navýšení nákladů 
souvisejících s rekonstrukcí ZŠ Nový Knín o částku 800 tis. Kč, jedná se o smluvní odměnu za 
zprostředkování a získání dotace. Dále dochází k navýšení výdajů na městskou policii o částku 
460 tis. Kč, jedná se o mzdové náklady na čtvrtého strážníka. Při sestavování rozpočtu na rok 
2020 bylo kalkulováno s počtem strážníků 3. Jako poslední jsou navýšeny výdaje na volby o 
94 tis. Kč. Přebytek ve výši 1 764 tis. Kč je převeden na položku 8115 financování.  
 

 

 
 
 
Hlasování – 10 (pro) / 0 (proti) / 2 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Zdržel se 
Ing. Polák  -  Zdržel se 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 

Přesunutý bod  

 

15. Projednání návrhu rozpočtu města na rok 2021 

 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první audio záznamu v čase 35:15. 

 

Starosta zastupitele informoval, že se v tomto bodě jedná zatím pouze o informativní 

seznámení s problematikou návrhu rozpočtu na rok 2021. Jde o obsáhlý dokument, jeho 

důkladné projednání bude v rámci pracovního zastupitelstva. Ke schválení rozpočtu by mělo 

dojít ještě v roce 2020, aby nebylo nutné schvalovat rozpočtové provizorium. Starosta dále 

sdělil, že v návrhu rozpočtu jsou obsaženy příjmy, kterých lze dosáhnout například zvýšením 

daně z nemovitosti nebo zvýšením ceny vodného. Výdaje byly navrženy dle vývoje výdajů 

v rozpočtu 2020, kde došlo k úsporám napříč rozpočtovými kapitolami.  

U S N E S E N Í   č. 13 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

rozpočtové opatření č. 3/2020. 

Rozpočtové opatření je nedílnou součástí tohoto usnesení. 
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Paní Ing. Michálková k tomu sdělila, že provozní náklady na rok 2021 jsou ve výši zhruba 27 

mil. Kč. K čemuž paní účetní Ing. Bláhová dodala, že se jedná o výdaje na mzdy, elektrickou 

energii, provoz vodovodu a kanalizace a odběr pitné vody ze zdrojů Chotilska, svoz TKO, 

zpracování zpravodaje a provozní příspěvek školy. Jde o fixní náklady. 

Pan Ing. Hrubý a pan Ing. Polák sdělili, že by rádi využili možnost schůzky, k projednání 

rozpočtu. Starosta odpověděl, že v rámci projednání tohoto návrhu svoláno pracovní 

zastupitelstvo, kde chce celou tuto záležitost důkladně probrat. Jde podle něj o nejdůležitější 

dokument pro toto město pro příští rok. K setkání by mělo dojít 13.12. 2020.  

 

 

 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

8. Schválení předčasného splacení překlenovacího úvěru vázaného na stavební úpravy 

ZŠ Nový Knín. 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 50:20. 

 

Starosta sdělil, že v roce 2019 byla uzavřena smlouva o překlenovacím úvěru na dostavbu 

rekonstrukce školy ve výši 19,5 mil. Kč. V letošním roce město obdrželo dotaci od 

Ministerstva financí ve výši 20 mil. Kč, která bude použita na uhrazení výše uvedeného 

překlenovacího úvěru.  
 
 

 
 

U S N E S E N Í   č. 14 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

p r o j e d n a l o 

návrh rozpočtu Města Nový Knín na rok 2021. 

U S N E S E N Í   č. 15 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

předčasné splacení překlenovacího úvěru č. 0495375129/LCD uzavřeného s Českou 

spořitelnou a.s. 
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Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 

9. Projednání podání žádosti o dotaci z MMR - Podpora obnovy venkova a rozvoje 

venkova - Podpora obnovy místních komunikací. 

 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 52:00. 

 

Starosta města sdělil informace k dalšímu bodu. Následující tři body programu se týkají 

dotací, které jsou v současné době vyhlášené. Bylo by dobré, o tyto dotace s ohledem na 

rozpočet 2021, požádat.  

Dále starosta dodal, že bude v příštím roce nutné využít v maximální míře dotačních titulů. 

Všechny tři žádosti jsou dotace z MMR obnovy a rozvoje venkova, kdy první se týká podpory 

obnovy místních komunikací, druhá podpory a obnovy sportovní infrastruktury a třetí 

podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku. 
 
Pan Ing. Járka se dotázal, zda je daný pořadník k opravám místních komunikací. Starosta 
odpověděl, že plán má vypracovaný stavební komise. Na opravu ulic Vilová a V Jalovčinách 
jsou projekty, oprava ulice V Jalovčinách je dokonce vysoutěžená a čeká se na dotaci.  
Pan Kolka uvedl, že k těmto dvěma ulicím by bylo dobré přiřadit také opravu ulice Na Potůčku, 
kde se ale bohužel stále čeká na vyjádření ČEZu, který zde má provádět stavební práce. Stejně 
tak v chodnících v Žižkově a Havlíčkově ulici, ale bohužel se stále z jejich strany nic neděje.  
Pan Ing. Járka dodal, že by bylo dobré se spojit s oblastním vedoucím ČEZu, který by řekl 
přesnější informace ohledně plánu jejich staveb, popřípadě s projektantem. Dodal, že možnost 
komunikace s ČEZem, je také prostřednictvím jejich linek. 
Starosta odpověděl, že zkusí, co půjde. 
 
 

 

U S N E S E N Í   č. 16 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

podání žádosti o dotaci na Ministerstvo pro místní rozvoj z programu Podpora rozvoje 

regionů 2021, podprogramu 117D8210 – Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotačního 

titulu DT 117d8210A – Podpora obnovy místních komunikací.  
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Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 

 

10. Projednání podání žádosti o dotaci z MMR - Podpora obnovy venkova a rozvoje 

venkova – Hřiště a tělocvičny ZŠ. 

 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 57:40. 

 

 

 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

U S N E S E N Í   č. 17 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

podání žádosti o dotaci na Ministerstvo pro místní rozvoj z programu Podpora rozvoje 

regionů 2021, podprogramu 117D8210 – Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotačního 

titulu DT 117d8210B – Podpora obnovy sportovní infrastruktury. 
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11. Projednání podání žádosti o dotaci z MMR - Podpora obnovy venkova a rozvoje 

venkova – Dotace na budování a obnovu míst aktivního odpočinku. 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 58:20. 

 

 

 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 

 

13. Schválení rozdělení finančních prostředků z fondu sportu a kultury. 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 59:10. 

 

Starosta uvedl, že prostředky se rozdělily na základě doporučení sportovně kulturní a sociální 

komise. Organizace, které obdržely prostředky od města, měly výdaje související s provozem 

a organizací v roce 2020. 

 

 

 

 

U S N E S E N Í   č. 19 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

rozdělení finančních prostředků z fondu sportu a kultury na základě zápisu sportovní, 

kulturní a sociální komise takto: 

- SK Nový Knín - 150 000,- Kč 

U S N E S E N Í   č. 18 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e 

podání žádosti o dotaci na Ministerstvo pro místní rozvoj z programu Podpora rozvoje 

regionů 2021, podprogramu 117D8210 – Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotačního 

titulu DT 117d8210H – Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního 

odpočinku. 
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- Sokol Nový Knín - 150 000,- Kč 

-    Skautský oddíl Junák – uspořádání tábora - 10 000,- Kč 
 
Hlasování – 11 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Zdržel se 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 
 

 

14. Projednání zvýšení vodného a stočného ve městě Nový Knín. 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 01:08. 
 
Starosta zastupitelům sdělil informace k dalšímu bodu. Uvedl, že tato záležitost úzce souvisí 
s rozpočtem na rok 2021 a týká se informací o vodném a stočném. Jde o informativní sdělení. 
Celá problematika, která souvisí s tímto bodem, bude projednána v rámci jednání o rozpočtu 
na rok 2021.  
Starosta řekl, že vodné v dnešní době stojí 30Kč/m3. 60% vody město přivádí z Chotilska za 
40Kč/m3. Pan Chmelík jednal se starostkou Chotilska, zda by město nemohlo získat určitou 
slevu, bylo mu odpovězeno, že Chotilsku příjmy za vodné pokryjí náklady.  
Další náklady dle slov starosty, které souvisejí s cenou vodného, jsou spojené s opravami 
nádrží, vodojemu, poplatky za odvádění odpadních vod, doprava, servisní činnost atd.  
Pan Ing. Havlíček dodal, že na vybudování kanalizace a vodovodu se čerpala dotace ze SFŽP, 
město obdrželo prostředky na vybudování, ale náklady spojené s údržbou a investicemi musí 
město najít samo. Dodal, že v dezolátním stavu je například vodojem, který byl postaven v 70. 
letech.  
K tomuto tématu se vyjádřil pan Ing. Hrubý, který uvedl, že je nutné stanovit reálnou 
kalkulaci, bez níž se nemůže jen tak zvedat cena vodného. Souhlasí s panem Ing. Járkou a 
panem Ing. Lukešem, PhD., kteří mají stejný názor.  
Pan Ing. Járka dodal, že jde o věcné usměrňování ceny. Spočítají se všechny náklady, které 
ovlivňují cenu dané komodity. Poté se může přidat případně marže. Jsou ale dané sazby, jak 
vysoká marže může být.  
Pan Ing. Hrubý se ještě vyjádřil v tom smyslu, zda může město na vodě generovat zisk. Myslí 
si, že ne. Pan Ing. Járka odpověděl, že postup v této problematice je dán legislativou. Chce to 
jasný postup. 
Dále pan Ing. Járka dodal, že není objektivní srovnávat cenu vody mezi některými obcemi a 
městy z důvodu toho, že někdo si platí realizaci vodovodu a kanalizace sám, nebo v rámci jiné 
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výše dotace apod. a následně dodal, že díky datům, které má město k dispozici, se může 
město zaměřit na některé věci, které ovlivňují cenu vody, může je řešit jednotlivě.  
Pan Ing. Lukeš, PhD., uvedl, že diskuze je nutné vést především o výši marže související 
s náklady. 
Starosta ukončil debatu s tím, že se vše projedná na schůzce zastupitelů v rámci projednávání 
rozpočtu na rok 2021. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 20 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

p r o j e d n a l o 

problematiku a stav vodohospodářské infrastruktury Města Nový Knín včetně jejího 

financování. 
 
 
Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 
Doplněný bod programu 
 
Projednání zápisu stavební komise ze dne 22. 11. 2020 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 23:35. 
 
Pan Kolka jako předseda stavební komise informoval zastupitele o daném zápisu.  
Uvedl, že jednání probíhala prostřednictvím mailů.  
Dodal, že debata probíhala ohledně cen pozemků města, které by mohly být na prodej. Dále 
sdělil, že si zástupci stavební komise nejsou zcela jistí výši cen daných pozemků a uvedl 
zastupitelům konkrétní informace o komunikaci s případnými kupujícími. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 21 - 16/2020-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

p r o j e d n a l o 

zápis stavební komise ze dne 22.11. 2020. 
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Hlasování – 12 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Rambousek  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 
16. Diskuse 
 

Podrobná diskuze k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 35:40. 
 
V rámci online vysílání zastupitelstva měl dotaz pan XXX, který se dotazoval na výběrové 
řízení na svoz TKO. Uvedl, že podlimitní výběrové řízení by mohlo být pomalejší. 
Starosta odpověděl, že výběr firmy na TKO bude dlouhodobější záležitost, na více let. Proto 
muselo být vše vyvěšené. Dodal, že je lepší postupovat takto než každý rok soutěžit novou 
firmu. Proto je výběrové řízení řešeno ve vyšším režimu. 
Dále dodal, že 9.12. 2020 se výběrové řízení uzavře a následně se vyhodnotí. Pokud se tedy 
vše povede, 17.12. 2020 se schválí vybraný zájemce. Pokud se nikdo nevybere, uskuteční se 
výběrové řízení na dodavatele ve zkráceném časovém období dvou až tří měsíců.  
 
Pan Ing. Lukeš, PhD. se dotazoval na známky na TKO. Starosta odpověděl, že jsou již 
vytištěné a budou se prodávat příští týden. Vše bude stejné jako vloni. Stejně tak cena. TKO 
město nechce zdražovat. 
 

 
18. Závěr 
 

Starosta města ukončil zasedání v 20:50 hodin. 
 

Výsledky hlasování 
   ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   

   ze dne 26. 11.2020. 

 

Usnesení 

č. 1-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 10                   Proti: 0                     Zdržel se: 2 
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Usnesení 

č. 2-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 3-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 6-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 7-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 11                   Proti: 0                     Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 8-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 9-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 10-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 11-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 12-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 13-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 10                   Proti: 0                     Zdržel se: 2 
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Usnesení 

č. 14-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 15-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 16-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 17-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 18-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 19-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 11                   Proti: 0                     Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 20-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 21-16/2020-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

        Pro: 12                   Proti: 0                     Zdržel se: 0 

 
V Novém Kníně dne 26. 11. 2020 
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 

Ověřovatelé zápisu: 

Martin Douša                               ___________________________  

Ing. Tomáš Havlíček                ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík    ___________________________ 
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